
Protokół
ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle

z mieszkańcami osiedla Rogi

W dniu 21.02.2018 r. o godzinie 17.00 odbyło się w siedzibie Rady Osiedla Rogi,
w budynku Domu Kultury „Kubiczek”, spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle
z mieszkańcami osiedla Rogi.
W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:
1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska,
2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak,
3. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Wojciech Jagiełło,
4. Inspektor Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Plucik (protokolant).
Na sali obecni byli również:
1. Radny Miasta Kędzierzyn-Koźle – Przemysław Pawlik,
2. Radny Powiatu Kędzierzyn-Koźle – Paweł Masełko.
Dodatkowo w spotkaniu wziął udział dzielnicowy osiedla Rogi – Michał Kopczyński.

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:

I. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle poinformowała zebranych mieszkańców o:

1. Rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2018 roku. Kwota
przypadająca dla osiedla Rogi wynosi 67.909,00 zł. Wnioski zawierające propozycje
zadań zgłaszane były do dnia 30.01.2018 r. Teraz są weryfikowane i opiniowane. Od
26.02.2018 r. zadania zostaną poddane konsultacji z mieszkańcami miasta. Prezydent
Miasta zaprosiła wszystkich mieszkańców osiedla do głosowania stacjonarnego, które
odbędzie się w siedzibie Rady Osiedla Rogi w dniu 5 marca 2018 r. oraz do głosowań
elektronicznych, które odbędą się w okresie od 9 marca 2018 r. do 31 marca 2018 r.
Na osiedlu Rogi zgłoszony został wniosek na jedno zadanie, budowy kompleksu
sportowo-rekreacyjnego przy ul. Bukowej, jest to kontynuacja zadania z ubiegłego roku.

2. Uruchomieniu strony internetowej z wynikami bieżących pomiarów stężenia pyłów
zawieszonych w powietrzu na terenie miasta. Osiedle Rogi, ze względu na przeważającą
zabudowę jednorodzinną, ma jedne z wyższych stężeń zanieczyszczenia powietrza
w mieście. Gmina udziela dotacji mieszkańcom na modernizację systemów ogrzewania na
ekologiczne.

3. Rozpoczęciu budowy kompleksu basenów rekreacyjnych „Wodne oKKo”. W ramach tej
inwestycji przewidziano budowę basenów otwartych i krytej pływalni. Otwarcie basenów
otwartych zaplanowane jest na czerwiec 2018 roku, a krytej pływalni na sierpień. Na
końcu inwestycji wykonany zostanie parking, a następnie Miejski Ośrodek Sportu
i Rekreacji wykona chodniki.

4. Rozpoczęciu remontu hospicjum, które będzie usytuowane w budynku po byłym
Publicznym Przedszkolu przy ul. Szymanowskiego 33A w Kłodnicy.

5. Planie zakończenia w 2018 roku remontu al. Jana Pawła II. Wykonane zostaną jeszcze
ścieżki rowerowe wzdłuż ulicy.



6. Remoncie kozielskiego rynku, podczas którego zostanie wymieniona płyta rynku na płyty
granitowe. Następnie nastąpi remont ulic przylegających do rynku.

7. Rozpoczęciu remontu zabytkowych ruin wzgórza zamkowego w Koźlu. Zadanie to
zostanie dofinansowane ze środków funduszy europejskich.

II. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski:

1. Mieszkańcy wyrazili niezadowolenie dotyczące remontu ul. Sucharskiego w sprawie zbyt
dużej szerokości ulicy.
Prezydent Miasta poinformowała, że droga została zaprojektowana zgodnie
z obowiązującymi standardami i przepisami prawa.

2. Zapytano o możliwość pogłębienia przejazdu pod wiaduktem kolejowym na ul. Głównej,
aby ciężki transport mógł odbywać się tą drogą.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że zarządcą tej drogi jest
Starostwo Powiatowe w Kędzierzynie-Koźlu.
Radny Powiatu Paweł Masełko poinformował mieszkańców, że dokumentacja inwestycji
ma być gotowa pod koniec marca tego roku, a pieniądze na inwestycję są zabezpieczone
w wysokości 300 tys. zł. Inwestycja ta na pewno wpłynie na zmniejszenie ruchu ciężkich
samochodów na ul. Sucharskiego.

3. Wniosek dotyczący przeprowadzenia remontu ulicy Sucharskiego jednocześnie
z remontem ulicy Głównej.
Prezydent Miasta poinformowała, że zarządcą ul. Głównej jest Starostwo Powiatowe
w Kędzierzynie-Koźlu. Gmina jest na etapie ogłaszania przetargu na wykonawcę robót,
Starostwo nie ma jeszcze projektu, a więc nie ma takiej możliwości.

4. Zapytanie mieszkańców o możliwość budowy drogi pieszo-jezdnej na ul. Sucharskiego.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że jest to jedna z głównych

dróg osiedla i nie ma takiej możliwości.

5. Wniosek mieszkańców o ustawienie znaków zakazu ruchu pojazdu ciężarowych na
ul. Sucharskiego po remoncie drogi.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że Gmina nie decyduje
o organizacji ruchu drogowego tylko Starostwo Powiatowe w Kędzierzynie-Koźlu. Po
zakończeniu remontu drogi Gmina może wystąpić z takim wnioskiem do Starostwa
Powiatowego.
Prezydent Miasta poinformowała, że nie możemy deklarować, że ciężkie auta nie będą
tam jeździć, takie wykroczenia trzeba zgłaszać policji.
Dzielnicowy Michał Kopczyński wyjaśnił mieszkańcom, że znak drogowy to jedno, ale
jeśli firma przewozowa zwróci się z wnioskiem informując co będzie przewozić i kiedy,
to może uzyskać zgodę na taki przejazd jeśli nie ma innej drogi.

6. Zapytano o termin rozpoczęcia prac przy remoncie ul. Sucharskiego, czy ktoś wyznaczy
nowe granice działek i czy w związku z tym będą niższe podatki.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że od marca do lipca
geodeta będzie wytyczał nowe granice nieruchomości. Następnie Gmina podpisze



z mieszkańcami protokoły zdawczo-odbiorcze na podstawie, których wypłacone będą
odszkodowania za przejęte nieruchomości..
Prezydent Miasta poinformowała, że podatnicy będą zobowiązani do skorygowania
deklaracji podatkowej i wówczas podatek będzie pomniejszony o przejęte nieruchomości.

7. Zapytano o parking wzdłuż cmentarza, dlaczego jest przewidziana tak mała ilość miejsc
postojowych.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że w tej chwili nie ma
środków finansowych na większą rozbudowę. Po zakończeniu inwestycji będzie można
wprowadzić drobne zmiany.

8. Wniosek mieszkańców o usunięcie drzewa, które rośnie na środku chodnika przy
ul. Głównej.
Prezydent Miasta poinformowała, że taki wniosek w sprawie wycięcia drzewa trzeba
złożyć do zarządcy drogi, czyli w tym wypadku do Starostwa Powiatowego
w Kędzierzynie-Koźlu.

9. Wniosek mieszkańców o wywóz nieczystości z  pojemników brązowych w okresie zimowym
co tydzień, tak jak w okresie letnim.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że dopuszcza się wywóz
popiołu w pojemniku brązowym jeśli nie mieści się w czarnym. Zaznaczył również, że
jeżeli zwiększona zostanie liczba wywozów to wówczas wzrosną ceny wywozu.

10. Wniosek o utwardzenie drogi prowadzącej wzdłuż fermy.
Zastępca Prezydenta Miasta Artur Matuszczak poinformował, że zarządcą drogi jest
Starostwo Powiatowe w Kędzierzynie-Koźlu.
Dzielnicowy Michał Kopczyński wyjaśnił, że przepisy mówią, iż użytkownik drogi, który
zanieczyścił nawierzchnię ma obowiązek ją sprzątnąć.

III. Pod koniec spotkania głos zabrał Radny Miejski Przemysław Pawlik oraz dzielnicowy
Michał Kopczyński.

1. Radny Miejski Przemysław Pawlik, krótko przedstawił zadania jakie zostały zrealizowane
w ostatnich latach, między innymi:
1) chodnik do ul. Głównej,
2) chodnik między ul. Główną i ul. Rajską,
3) położenie asfaltu na ul. Ptasiej, ul. Kamiennej i ul. Lasoki,
4) położenie instalacji kanalizacyjnej na ul. Kamiennej,
5) utwardzenie nawierzchni na przystankach autobusowych wraz z postawieniem nowych
wiat,
6) rozpoczęcie budowy boiska.

2. W końcowej części spotkania głos zabrał dzielnicowy Komendy Powiatowej Policji
w Kędzierzynie-Koźlu, który opowiedział mieszkańcom o nowej aplikacji „Krajowe
mapy zagrożeń bezpieczeństwa” za której pośrednictwem można anonimowo zgłaszać
wszystkie zagrożenia.

W związku z brakiem dalszych pytań ze strony mieszkańców spotkanie zakończono.


